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TOPLANTIYA KATILAN DANIŞMA KURULU ÜYELERİ 

ADI SOYADI Ünvanı İMZA 

1- Yalçın DUMAN Komisyon Başkanı KATILDI 

2- Nesrin ÜÇGÜL Üye                          KATILDI 

3- Gizem AŞKIN Üye                 KATILDI        

4- Vesile GÜL Üye                          KATILMADI 

5- Emre ÇELİKDEMİR Üye             KATILDI 

6- Halime Erva ÇELİKDEMİR  Üye      KATILDI 

7- Yıldız ÇALIŞKAN   Üye     KATILDI 

 

TOPLANTIYA KATILAN MESLEK YÜKSEKOKULU YÖNETİMİ 

ADI SOYADI  Ünvanı    İMZA 

1- Öğr. Gör. Hatice MESCİ     MYO Müdürü- Bölüm Bşk. KATILDI 

2- Öğr. Gör. Selcen DENİZ UZUNBACAK Müdür Yardımcısı  KATILDI 

3- Öğr. Gör. Emrah DUMAN   Müdür Yardımcısı   KATILDI 

4- Öğr. Gör. Işılay KAZANÇ   Bölüm Başk. Yardımcısı KATILDI 

5- Sıdıka Şule KORKMAZ  Raportör    KATILDI 

 

 GÜNDEM 

 

1- Daha önce alınan kararların değerlendirilmesi 

2- Öğrenci kontenjanları konusunda bilgilendirme 

3- Başkan Seçimi  

4- Danışma Kurulu üyelerinin görüş ve önerilerinin alınması 

 

Yukarıda belirtilen gündem gereği Danışma Kurulu Başkanı Av. Yalçın DUMAN 

başkanlığında toplantı yapıldı.  

Danışma Kurulu Başkanı Av. Yalçın DUMAN 2023-2024 eğitim ve öğretim yılı 

öğrenci kontenjanları ve daha önceden alınan kararlarla ilgili Yüksekokul Müdürü Öğr. Gör. 

Hatice MESCİ’den bilgi istedi.  

 

Yüksekokul Müdürü Öğr. Gör. Hatice MESCİ, Meslek Yüksekokulumuz Adalet 

Programına ÖSYS kılavuzunda okul birincisi kontenjanı ve 35 yaş üstü kadın kontenjanı ile 

birlikte birinci öğretim için toplam 98, uluslararası öğrenci kontenjanından 2, ek yerleştirme ile 

5, ÇAP ve yatay geçiş yoluyla 2 öğrenci olmak üzere bu yıl toplam yeni kayıtlanan 108 öğrenci 

bulunduğunu açıkladı. İkinci öğretim için öğrenci alımı durdurulduğu için öğrenci alımı 

olmadığını belirtti. 

Yüksekokul Müdürü  “II. Öğretim öğrenci kontenjanlarının dolu olmasına rağmen 

Yükseköğretim Kurulu Başkanlığı'nın 12.06.2023 tarihli 40136 sayılı yazı ile “2547 Sayılı 



Kanun'un 7-d/2 ve 7-h maddeleri ile 3843 sayılı Kanun'un 14. Maddesi uyarınca, Adalet 

Bakanlığının ihtiyaç planlamaları ile bu alanlara ilişkin talepleri ile adalet sisteminin 

günümüzdeki personel ihtiyacı da göz önünde bulundurularak; 2023 YSK’den itibaren 

uygulanmak üzere, mevcut öğrencilerin statüsünün ve eğitim hakkının korunması şartıyla” 

Türkiye genelinde Adalet Meslek Yüksekokulu ikinci öğretim programının 

öğrenci alımının  kapatılmasının uygun görüldüğü bildirilmiştir.’  dedi. 

Yüksekokul Müdürü Öğr. Gör. Hatice MESCİ, Yüksekokul Kurul Kararı ile Meslek 

Belleği kurulması kararı alındığını belirtti. Adalet Müzesi kurulması için gereken koşulların 

sağlanamaması nedeniyle Adalet Meslek Belleği kurulmasının kararlaştırıldığını, Türkiye’de 

sadece Eskişehir’de daktilo müzesinin bulunduğunu ve bu konseptin Türkiye’de fazla 

bulunmadığını, yapılan bağışların Eskişehir’de bulunan Tayfun Talipoğlu daktilo müzesinde ki 

daktilo sayısından daha fazla ve antika değerinin daha fazla olduğunu açıklamıştır. Meslek 

Belleğinde sergilenecek koleksiyonun stant çizimlerinin Mimarlık Fakültesi öğretim elemanı 

tarafından yapıldığını, söyledi. 

Danışma Kurulu Başkanı Yalçın DUMAN, Meslek Belleğini bitirdiğinizde gezmek 

isteriz dedi. Danışma kurulu başkanlık süresi bittiği için başkan olmak isteyen olup olmadığını 

sordu.  

Yalçın Duman’ın başkanlığının devam etmesi kararı alındı.  

Yüksekokul Müdürü MESCİ, yeni kurul üyesi Yıldız ÇALIŞKAN’ın 2020 yılı 

mezunlarımızdan olduğunu ve Çardak Noter Katibi olarak görev yapmasının yanında Çardak 

Halk Eğitim Merkezinde Klavye öğretici sertifikası ile usta öğretici olarak görev yaptığını 

belirterek tanıttı.  

Danışma Kurulu Başkanı Yalçın DUMAN görüş bildirmek isteyen var mı? diye 

sordu. 

üdür Yardımcısı Emrah DUMAN son bir yılda adalet mesleğinde ortaya çıkan yeni 

düzenlemeler ve karşılaşılan dikkat çekici mesleki durumlar nelerdir? diye sordu. 

Danışma Kurulu Üyesi Nesrin ÜÇGÜL, tapu işlemlerinin noterlere verildiğini ve 

beklentinin dışında bir durum oluştuğunu, kademeli olarak şerh ve benzeri düzenlemelerin 

kendilerinde gözükmediğini, bu nedenle sıkıntı yaşandığını, kazanım olup olmadığını net 

olarak söyleyemediğini, gayrimenkul satışı gerçekleşmediği için yeni durumun 

değerlendirilemediğini, yeni görev tanımında mesafe alındığını ama neticenin halen belirsiz 

göründüğünü, ifade etti. 

Danışma Kurulu Başkanı Yalçın DUMAN, bazı ülkelerde özellikle Kanada’da tapu 

işlemleri noterde yapıldığını belirterek güncel mevzuat değişikliği hakkında başka konuşmak 

isteyen olup olmadığını sordu. 

Danışma Kurulu Üyesi Yıldız ÇALIŞKAN, tanımlanan tapu şablonlarında bile açık 

olması nedeniyle tapu işlemlerine mesafeli yaklaştıklarını, noterlerdeki tapu işlemlerinin tapu 

müdürlüklerine göre daha yavaş ilerlediğini açıkladı. Ayrıca Adalet Meslek Yüksekokulu 

mezunlarının sayıca çokluğuna rağmen adalet mezunu noter katipleri sayısının azınlıkta 

kaldığını ve noterlerin de katip de yetiştirmek istemediğini belirtti. 

Danışma Kurulu Başkanı Yalçın DUMAN, Adalet MYO mezunlarının tamamının 

göreve başlamasını istediklerini, adliye teşkilatında yazı işlerinde, kalem biriminde çalışanların 

Adalet MYO mezunu olması gerektiği yönündeki görüş ve önerilerini yenilemiştir.  

  

Adalet MYO Danışma Kurulu Toplantısı, toplantı başkanı Av. Yalçın DUMAN'ın 

katılımcılara teşekkür etmesi, iyi dilek ve temennileriyle sona erdi. 

 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 


